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verslag vergadering 
 

datum:  ............................ 3 mei 2022 

uur:  .................................. 20u – 22u00 

locatie:  ............................ Dorpzicht 1 

aanwezig:  ............... Gaby Van Dyck,  Frederika Houwelijckx, Monique De Temmerman, Sally Djiba, Lucienne 

Cavens, Paul Van Nylen, Bob Peeters, Olivier Rul, Erik Fuhlbrügge 

verontschuldigd:  ..... Jan Van Riel, Hilde Filliers, Linda Mulder, Koen Paredaens, Rita Stevens 

verslag door:  ........... Erik Fuhlbrügge  

 

 

PUNT 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG  

Rechtzetting: het goede doel is geen speeltoestel maar een school in Nessonveaux. 

Opvolging vorig verslag: 

Etentje voor de vluchtelingen stellen we uit naar volgende vergadering, maar dit is al deels in gang gezet met 

Crucea. 

Volgende maand zien we elkaar om 19 uur wegens uitleg van Ria Etienne. 

De lezing in de bib zal doorgaan op 12 mei – gelieve er veel reclame voor te maken. 
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PUNT 2. MEDEDELIGEN VANUIT HET COLLEGE 

Het college is blij dat de Beninese bank de fondsen van Bohicon heeft terug gevonden op de oude rekening. 

Aangezien niemand daar nu een volmacht toe heeft (de oude financiële directeur is er niet meer) heeft de bank 

zelf opdracht gegeven de fondsen naar de nieuwe rekening te storten.  Daar zijn ze vorige vrijdag aangeko-

men. Nu heeft de financiële directeur (een externe dienst) 2 weken nodig de nodige fondsen door te storten 

naar de verschillende “Zoerselse projecten”.    

 

PUNT 3. VARIA 

Sally vertelt ons dat de materniteit in Djembereng af is.  Ze dankt ook namens het dorp en zichzelf Zoersel 

voor de bijdrage tot deze realisatie.   

Er volgt nog een uitnodiging voor de opening en het dorpsfeest dat hierbij hoort.  Het is een grote meerwaarde 

voor de ganse regio. 

Ook de twee containers zijn goed aangekomen.  Het weeshuis komt nu voor 6 maanden toe aan babymelk en 

pampers, hetgeen een enorme gemoedsrust geeft. 

 

Erik maakt nog wat reclame voor de BBQ-pakketten in het kader van de week van de korte keten.  Je kan nog 

tot 6 mei bestellen via https://www.zoersel.be/nieuws/week-van-de-korte-keten-lokaal-barbecuepakket 

Het is een idee van verschillende landbouwers om zo lokale producten in de kijker te zetten, hetgeen ook goed 

past in de strategie rond fairtradegemeente.   

Ook aan onze kwetsbare inwoners is gedacht.  Alle klanten van de netzak krijgen donderdag 19 mei gratis een 

lokaal groentepakket mee. 

 

Monique bedankt in naam van Jasmijn voor de mogelijkheid om op de Paasmarkt te kunnen staan. 

 

PUNT 4. NIEUWS UIT DE WERKGROEPEN 

PUNT 4.1 PAASMARKT 

De opkomst was zeer goed.  Ook het weer hielp een handje.  De sfeer was heel fijn, iedereen was blij elkaar 

nog eens te kunnen ontmoeten.  Moest er een volgende keer komen mag er nog meer ingezet worden op kin-

deranimatie, gezien deze een groot deel uitmaakten van de bezoekers. 

Het concept was volledig anders dan de Kerstmarkt, dus moeten we het daar ook niet mee vergelijken (geen 

cadeaumarkt, 1 dag, alles buiten, meer kinderen, meer ontmoeten, …). 

Het was een zeer geslaagd initiatief. 

 

PUNT 4.2 11.11.11 

Uitgesteld 

     

PUNT 4.3 STEDENBAND 

1. Zoals in punt 2 reeds vermeld komt er eindelijk duidelijkheid en schot in de financiële zaak. 

2. Er werd een nationaal examen georganiseerd voor algemeen directeurs en afdelingshoofden.  Sinds 

begin april is er dan ook een nieuwe directeur en sinds einde april zijn ook de nieuwe afdelingshoof-

den bekend.  Nu kan stilaan het gewone werk terug van start gaan.   
3. Het federale programma 2022-2026 werd goedgekeurd en kan van start gaan.  We gaan echter fond-

sen storten als we zekerheid hebben dat de “Zoerselse projecten” correct werden uitbetaald. 
De focus ligt op stimuleren van lokale economie, waarbij we vooral inzetten op productie en vermarkt-
ing van lokale producten, iets waar we ook in Zoersel rond werken.  Zo werken we onder andere sa-
men met een lokale ngo en dierenartsen zonder grenzen om lokale boeren opleiding in de bijenteelt te 
geven, waarna ze 5 bijenkasten krijgen waarmee ze hun opbrengst verhogen, biodiversiteit bevorde-
ren en honing produceren, hetgeen voor extra inkomsten zorgt en ondervoeding tegen gaat. 

4. Zo komen we tot onze graffiti op de elektriciteitskast aan het rond punt van de medelaar / achterstraat.  
Deze hebben we in kader van tour electric laten maken, waarbij deze kast het meest in het oog zal 
springen.  De andere kasten in de tour zijn kleinere elektriciteitskasten en huizen met een speciale ar-
chitecturale meerwaarde.  Hierbij hebben we een imker tegen een Afrikaanse achtergrond geplaatst, 

https://www.zoersel.be/nieuws/week-van-de-korte-keten-lokaal-barbecuepakket
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met op de voorgrond katoenbloemen, die ook veel in en rond Bohicon groeien in de vorm van planta-
ges.  Katoen speelt een belangrijke rol in Bohicon.  Veel mensen werken in de teelt of verwerking er-
van, denk maar aan de katoenoliefabriek of de katoenverwerking voor stoffen.  Natuurlijk is er ook de 
geschiedkundige rol van katoen.  Via de bijenkast die van de kleine elektriciteitskast werd gemaakt 
verwijzen we naar CERFAT, de lokale ngo die er een educatief bijencentrum heeft gebouwd en uit-
baat.  Zij geven nu al kleinschalige vormingen die we nu met de hulp van dierenartsen zonder grenzen 
gaan opschalen. We zullen hierbij ook ondersteuning van onze imkersbond en bijenraad vragen.  Via 
een QR-code zouden we er bv een Beninees verhaal kunnen rond laten vertellen door bv Dieter Cop-
pens.  Erik werkt dit met Lennert verder uit.  Dit is een mooie blikvanger die mee onze 10 jaar steden-
band in de kijker kan zetten. 

5. Sinds vorig jaar oktober bestaat onze stedenband 10 jaar.  We zouden dit in het najaar in de kijker wil-
len zetten met een fototentoonstelling in de Patio, gekoppeld aan een bezoek van Bohicon.  We heb-
ben nu gevraagd of ze in oktober naar Zoersel kunnen komen. 

6. We hebben 10 jongeren die voor de 7de editie naar Bohicon gaan voor een mobiel speelplein te orga-
niseren met hun Bohiconese collega’s.  Ze komen van verschillende jeugdverenigingen en speelplein 
en zijn volop aan de voorbereiding begonnen.       

7. Ook de interne werkgroep is terug samen gekomen.  We gaan de draad terug opnemen waar we hem 
voor Corona deels zijn verloren.  Daarom gaan we Bohicon bezoeken van 15 tot 23 november met:  

a. Olivier Rul: als desbetreffende schepen 
b. Erik Breuls: om de acties rond de bibliotheek op te volgen en verder uit te breiden met het ex-

terne consulting bureau. 
c. Pieter Govers en Jelle Jongeneelen: digitalisering terug op het spoor zetten, kennis over-

dracht (zowel intern als extern), afspraken maken met en rond externe consulting / supervi-
sie. 

d. Eva Loos: update burgerzaken – traject toekomst uitstippelen – afstemming programma 
UVCW 

e. Nele Verhoeven: prospectie uitbouw samenwerking rond sport - kennismaking met de nieuwe 
dienst.   

f. Kristien Schryvers: na 7 edities jongerenuitwisseling een evaluatie en bijsturing – prospectie 
naar mogelijkheden – kennismaking met de nieuwe dienst.   

g. Erik Fuhlbrügge: algemene coördinatie.   
8. Verder gaan we een inleefreis organiseren voor alle raadsleden (gemeente, ocmw en adviesraden).  

Deze zal doorgaan van 28 februari 2023 tot 13 maart 2023.  De uitnodiging hiervoor volgt nog. 
9. Volgende week komt Dienke terug van haar stage van 6 maanden in Bohicon bij het psychiatrisch 

centrum St Camille.  Erik heeft er een overleg mee om uit haar ervaringen te lezen. 

 

VOLGENDE VERGADERING 

7 juni om 19 uur in zal Dorpszicht in de bib 

 

Op de agenda: 

1. Toedracht Ria Etienne 

2. Goedkeuring verslag 

3. Mededelingen uit het college 

4. Varia 

5. Werkgroepen 

4.1: 11.11.11 

4.2: stedenband 

4.3: vluchtelingen 

4.4: parkplezier 

 


